
 

 

Bert Staat – fractieleider ChristenUnie SGP Dordrecht 
 
- Waarom heeft de CU/SGP voor de stedenband met Bamenda gekozen? 
De fractie ChristenUnie/SGP hecht belang aan de stedenbanden omdat wij het van belang vinden dat 
we ervaringen uit Dordrecht met andere steden kunnen delen en andere organisaties daarin kunnen 
ondersteunen. Als dat ook nog kan bijdragen aan een verdere ontwikkeling, is dat helemaal mooi. 
Door de stedenband worden in Bamenda tal van goede projecten uitgevoerd. Daarom lag de 
stedenband met Bamenda voor de hand en kozen we daarvoor..  
 
- Wat is jouw indruk van de stedenband tussen Dordrecht en Bamenda? 
De stedenband is hecht. Er zijn al heel veel initiatieven die vanuit Dordrecht worden opgezet en 
begeleid. De stichting Dordrecht-Bamenda voert daarbij een hele actieve rol en laat Dordrecht 
kennismaken met Bamenda. De stedenband wordt door enthousiaste en bevlogen mensen 
vormgegeven. Maar ook zijn er veel particuliere initiatieven van betrokken burgers, bedrijven en 
kerken.  
 
 - Welke kansen zie jij in de samenwerking met Bamenda en wat misschien als moeilijkheden? 
Het opzetten van projecten op het terrein van duurzaamheid, het stimuleren van duurzame 
energiebronnen, verbeteren van het afvalmanagement. Maar ook op het gebied van onderwijs en 
scholing kunnen we de stad verder op weg helpen. Ik heb nog niet precies zicht op wat er nu allemaal 
al loopt. We moeten de bevolking daar vooral stimuleren om verbeteringen, op welk terrein dan ook, 
zelf in gang te zetten. Dordrecht kan daarin een steentje bijdragen. 
 
 - Op welke manieren zal CU/SGP zich gaan inzetten voor de stedenband? 
CU/SGP zal zich inzetten om de stedenband binnen de gemeenteraad onder de aandacht te houden, 
ook zullen we dat richting de achterban doen.  


